
 
Belangrijkste (actie)punten uit de vergadering van de

Stadsraad Domburg van 19 februari 2025
 

1. Anja Frumert heeft de vergadering van de Stadsraad
Domburg bijgewoond om te kijken of ze de Stadsraad wil
komen versterken. Met haar enthousiasme en haar
achtergrond als architect zal ze zeker een aanwinst zijn

2. De volgende openbare vergadering van de Stadsraad
Domburg zal op 14 mei 2025 plaatsvinden (in plaats van
19 maart 2025). Mochten jullie zelf nog onderwerpen of
ideeën hebben, dan horen we dat graag via
info@stadsraaddomburg.nl of spreek iemand van de
Stadsraad Domburg hierop aan

3. We hebben wederom besproken dat het een uitdaging
blijft om de stem van de jongeren bij de Stadsraad te
betrekken. We blijven kijken of we “TikTok
ambassadeurs” uit Domburg kunnen vinden om ons
daarbij te helpen. Bijvoorbeeld om te horen wat jongeren
graag voor activiteiten willen zien op het terrein van de
nieuwe ontwikkelingen van Roompot. Mocht je iemand
kennen, die actief is op TikTok en dat leuk zou vinden, of
vind je dit zelf leuk, graag een berichtje op
info@stadsraaddomburg.nl

4. We hebben een positief advies gegeven voor een proef
om een olie- en vetcontainer te plaatsen op de Traverse
naast de bestaande containers. De gemeente is nog in
overleg met de OLAZ over de plaatsing, dus we houden
jullie op de hoogte

5. Op 12 februari 2025 hebben we de Schouw gedaan met
de Gemeente om verbeteringen voor te stellen op de
openbare weg, bijvoorbeeld onveilige situaties, niet-
werkende lantaarnpalen en dergelijke. Met dank aan
jullie voor de ingebrachte suggesties. We zullen
binnenkort de uitkomsten van de Schouw op sociale
media plaatsen

6. Op 12 februari was er een bijeenkomst over
Strandsuppletie georganiseerd door Rijkswaterstaat. Dit
was een goede, informatieve bijeenkomst en een



samenvatting zullen we binnenkort op onze sociale media
plaatsen


